

中国农业科学院畜牧所复试英语口语试题集锦考研 PDF转换  
可能丢失图片或格式，建议阅读原文

[https://www.100test.com/kao\\_ti2020/541/2021\\_2022\\_\\_E4\\_B8\\_AD\\_E5\\_9B\\_BD\\_E5\\_86\\_9C\\_E4\\_c73\\_541127.htm](https://www.100test.com/kao_ti2020/541/2021_2022__E4_B8_AD_E5_9B_BD_E5_86_9C_E4_c73_541127.htm) 英文提问

1.Where are you from? 2.Please introduce yourself. 3.Why do you like this major? 4.Why do you choose Mr.....as thy tutor? 5.How much do you know about you tutor ' ' s research work? 6.What is you graduation paper about? 7.Are you nervous? 8.Please say something about you university life. 9.How to say 计算机二级 in english? 10.Please name some common animal diseases. 11.As a student specializing in stock , what do you think hinders the development of the animal husbandry? 12.What are the problems with the modernization of chinese herbal medicine?

中文提问 1.你是调剂过来的，你觉得自己在哪方面有完成现在所面临的课题? 2.体细胞克隆牛是怎么做的? 3.你所在地区的优良黄牛品种是什么? 4.牛肉品质是怎样划分等级的?划分为几级?百考试题编辑祝各位好运！ 100Test 下载频道开通，各类考试题目直接下载。详细请访问 [www.100test.com](http://www.100test.com)